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 מנהלהעד ווהפרוטוקול  -אופק 

, שי אלון,  יפעת סוללדקלה גבע, , טלי בהט אפרת פריימן, ראובן חורש, , יהודה טלמון - יו"ר: נוכחים

 . דגן לוין

 . סמנכ"ל כספים - איתן מתוקי ,מנכ"ל - חכים-תום דרומי

 .שימול-בןלביא סול  :יםחסר

 :היוםסדר 

 חיבור למאגר נתוני אשראי של בנק ישראל;  .1

 קבלת הלוואה מעוגן;  .2

 מול רשות שוק ההון.  לוחות זמנים .3

 תמצית הדיון: 

אשראי של  הלפעול מול מאגר נתוני  מחוייביםגופים פיננסיים  –אשראי נתוני מאגר חיבור ל .1

גופי בניהול בנק ישראל שבו כל  מידע  מאגר הוא ראיהאש נתוני מאגר בנק ישראל.

של כלל   מרכזי אודות פעילויות האשראי גדולים מחוייבים לדווח למאגר-הבינוניים האשראי

 .לקוחותיהם

של "אורות אדומים",   במשק רשאים לקבל אינדיקציות מהמאגר במקביל, נותני האשראי

רשאים גם לקבל פירוט רחב יותר  ללקוח. גורמים שגם מדווחים למאגר אשראי בטרם מתן

אנו נדרשים גם לדווח על פי החוק  .ופיםג 1000מעל  מחוברים למאגרר. כיום גמהמא

 ם.נתוני לקבל מהמאגרבמקביל  של חברי אופק, ו על פעילות האשראי למאגר

במסגרת החיבור למאגר מתבצע הליך קפדני של עמידה בהנחיות רגולטוריות מפורטות. 

נכתבה מדיניות ונהלים אותם הוועד המנהל קיבל כחומר רקע ומתבקש לאשר  כחלק מכך, 

בעלי תפקידים  בטרם החיבור למאגר נתוני האשראי. נסקרה המדיניות, הבקרות השונות, 

איפיון התהליכים והמערכות אשר שונים באופק שאחראי על הבקרות והדיווחים למאגר, 

 . ישמשו את אופק לדיווח לבנק ישראל

ואושר להגיש את   ובעלי התפקידים השונים אושרו המסמכים, המדיניות והנהלים,החלטה: 

 המסמכים לבנק ישראל להמשך תהליך החיבור למאגר. 



 

 

   – תזרים מזומנים .2

תום תיאר את המורכבות שיש כעת בתזרים המזומנים של אופק, זאת לאור עלויות   -

 . ההקמה הגדולות

מקרן עוגן, בגובה חצי מיליון  ללקיחת הלוואה תום הציג לחברי הועד את האפשרויות  -

 . ₪ לתקופה של שנה

 . בתנאים שהוצגו את לקיחת ההלוואה דרך עוגןהועד אישר :  החלטה

   – רשות שוק ההון .3

לוחות  ושי לפעול בהתאם ליהיה ק אופק מקבלת בשבועות האחרונים מסרים מרשות שוק ההון, כי 

 הזמנים אשר נקבעו על ידי בנק ישראל.

נשלים את כל הבדיקות והחיבורים  2023כאמור, לוחות הזמנים של בנק ישראל הן כי עד בנובמבר 

מועדים בהם הוא מעניק אישורים  2)בנק ישראל קבע  מקצה לקצה רלמסלקות, ונוכל לעלות לאווי

 . והן יוני ונובמבר(

 אופק תציג רישיון פעילות סופי ומאושר. 1/11/23 -בנק ישראל מבקש כי ב

השלמת רכיב ההון, בדיקות סייבר,   –לאופק קיימים מספר סוגיות פתוחות בקבלת הרישיון כמו 

מבקר פנים. רשות שוק ההון מצידה חייבת גם היא להשלים מספר תהליכים, המורכב מבניהם 

 ועוד. השלמת החקיקה של צו הלבנת ההון לאגודות פיקדון ואשראי

לפני כשבועיים, קיימה רשות שוק ההון דיון בנושא של אופק, במסגרתו הוחלט על מינוי של חברת  

Deloitte חיבור למערכות  כמבקר חיצוני על התהליכים של אופק, וכן הודיעה על דחייה ב

 .2024התשלומים לחודש יוני 

ביקשנו מרשות שוק ההון, להבין מה הדרישות מאיתנו בתהליך הביקורת החיצונית, לוחות זמנים 

בכדי  של אופק, רשות שוק ההון ובנק ישראל  דיון משותףוכן לקיים  של תהליכי החקיקה מדויקים

יהודה נפגש עם מנכ"ל משרד האוצר, שלומי הייזלר, אשר הבטיח  .לסכם על מועדים קרובים יותר

 לעזור לנו בנושא החקיקה. 

 תקיים דיון נרחב בקרב חברי הועד לגבי אפשרויות הפעולה העומדות בפני אופק היום.ה
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